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UTTALE KJØPEKONTRAKT STATENS VEGVESEN 

Stend Vgs er i utgangpunktet positiv til å inngå en slik avtale, men her er en del punkt som vi er svært 
uenig i, spesielt gjelder dette tilkomsten til området via Hordneskrysset/Hordnesvegen. 

Skolen oppfatter at det er Statens Vegvesen som trenerer denne saken ved at de er så motvillig til å 
imøtekomme skolen på dette punktet. 

1. AVSTÅELSE
Det er kommet inn ett avsnitt om at Høiebø skal avstås til jordbearbeiding. 
Det området som er vist på tegningen er ikke Høiebø men Bakvollen. 
Dette området er i dag utleid til Fana Stein til leigesum kr. 15.000 pr dekar pr. år.

3. SPESIELLE VILKÅR Pkt. D 3 avsnitt
Skolen er sterkt imot at Hordnesveien brukes som tilkomst vei. 
Her viser vi til befaring med Statens vegvesen og Eigedomsavdelingen. 

Begrunnelsen for dette er som følger:
1. 400 elever som krysser vegen for tilkomst til Bjarghallen daglig.
2. 100 elever på tilrettelagt utdanning deriblant flere psykisk og fysisk handikappede som beveger   
   seg i området 3. Gardsdriften har stor trafikk i området.
4. Skolen driver en utstrakt øvelses kjøring med traktor for skolens elever i området blant annet på 
    skolens driftsveier på nordsiden av Hordnesvegen.
5. Jenteinternatet er nå ny oppusset for ca. 24 mill og skal fra skolestart 2014 taes i bruk til elever på 
    kvardagslivs avdelingen. Støy og støvbelastningen for disse elevene vil bli betydelig med den økte 
    trafikken inn Hordnesvegen.
6. De fleste Innsigelser til planen fra nabolaget går på trafikk belastningen på Hordnesvegen.

Vårt forslag er at tilkomsten til deponiet går vi avkjørselen til FSG 200m forbi Hordneskrysset. 

Utgangspunktet for at Stend var positiv til avtalen, og som ble presentert for daværende rektor Bjørn 
Lyngedal, var at innkjøringen til deponiet skulle gå over området til FSG. 

Skolen kan ikke se at Statens Vegvesen har utredet dette alternativet godt, og vi kan ikke se at dette 
skaper store ulemper for Statens Vegvesen. 

Med vennlig hilsen
Stend videregåande skule

Magnus Vaktskjold 
Rektor 


